



LEMBAGA HASIL DALAM NEGERI MALAYSIA

Kami merupakan organisasi pemungut cukai yang terulung sedang mencari individu yang profesional, dinamik, kreatif dan bermotivasi untuk menyertai kami.

TARIKH IKLAN : 16 Mac 2012

JAWATAN

Pegawai Eksekutif (Kejuruteraan) Gred 48 Kontrak

- 1 Kekosongan

KELAYAKAN MEMOHON

Memiliki Ijazah Sarjana Muda kepujian dalam bidang Kejuruteraan Awam/Mekanikal/Elektrik/Senibina yang diiktiraf oleh kerajaan dari institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;

DAN

Kepujian Bahasa Malaysia/Bahasa Melayu (termasuk lulus Ujian Lisan) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.

*** Semua pemohon mestilah Warganegara Malaysia yang berumur dalam lingkungan tidak kurang daripada 35 tahun dan ke atas pada tarikh tutup iklan.**

KELAYAKAN TAMBAHAN YANG DIPERLUKAN

Mempunyai sekurang-kurangnya 10 tahun pengalaman dalam bidang kejuruteraan Awam/Mekanikal/Elektrik/Senibina;

Mempunyai sekurang-kurangnya 10 tahun pengalaman kerja dengan Agensi Kerajaan/Badan Berkanun/Perunding Awam/Mekanikal/Elektrik/Senibina;

Mempunyai pengalaman sebagai penyelia/pengurus di mana-mana organisasi;

DAN

Memiliki kelayakan profesional dalam bidang yang berkaitan.

BIDANG TUGAS

Bertanggungjawab sebagai Ketua Unit Pembangunan dan Penyelenggaraan dan sebagai Penyelia kepada pegawai di bawah seliaannya.

Menghadiri/mewakili Pengarah Bahagian ke mesyuarat dengan agensi luar dan pengurusan atasan LHDNM.

Bertanggungjawab dalam penyediaan kertas kerja, laporan, maklumbalas mesyuarat dan sebagainya.

Tugas-tugas lain yang berkaitan dengan Projek Pembangunan dan Penyelenggaraan.

KRITERIA YANG DIPERLUKAN

- ✓ Berdaya saing, asertif, pemikiran kritis, dinamik serta matang.
- ✓ Bertanggungjawab, proaktif, daya inisiatif yang tinggi dan kemahiran interpersonal yang baik.
- ✓ Kebolehan bekerja secara berkumpulan, kemahiran komunikasi yang baik dalam Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris. Berkemahiran dalam bahasa etnik seperti Mandarin, Tamil dan bahasa lain adalah satu kelebihan.

GAJI

RM8002.00



LEMBAGA HASIL DALAM NEGERI MALAYSIA

Kami merupakan organisasi pemungut cukai yang terulung sedang mencari individu yang profesional, dinamik, kreatif dan bermotivasi untuk menyertai kami.

CARA MEMOHON

Permohonan (termasuk yang sedang berkhidmat dengan Kerajaan) hendaklah dibuat secara manual melalui **Borang Permohonan Pekerjaan Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia (LHDNM)**.

Borang permohonan boleh diperoleh melalui laman web LHDNM di alamat <http://www.hasil.gov.my> di ruangan **KERJAYA**, klik pada **Borang Permohonan Pekerjaan**. Borang permohonan hendaklah disertakan dengan salinan dokumen-dokumen seperti berikut:

- Sekeping gambar terbaru berukuran pasport .
- Salinan sijil kelahiran, kad pengenalan dan lain-lain sijil yang berkaitan (Disahkan oleh Pegawai Kerajaan atau Badan Berkanun / Penghulu / Ketua Kampung / Pengerusi JKKK / Pengetua / Guru Besar / Pesuruhjaya Sumpah atau mereka yang diperakui pengesahan oleh Jabatan Perkhidmatan Awam).

Borang yang telah lengkap diisi berserta dokumen yang telah disahkan hendaklah dihantar ke alamat seperti berikut:

**Jabatan Sumber Manusia
Ibu Pejabat Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia
Menara Hasil, Aras 10
Persiaran Rimba Permai, Cyber 8,
Peti Surat 11833, 63000 Cyberjaya, Selangor.**

(u.p: Unit Pengambilan & Penempatan)

TARIKH TUTUP PERMOHONAN

28 Mac 2012

NOTA

- Hanya calon-calon yang mempunyai kelayakan dan kriteria seperti di atas dan juga telah ditapis sahaja akan dipanggil untuk temu duga.
- Pemohon **dikehendaki mendapatkan surat pengiktirafan kelayakan** berkenaan dari Unit Pengiktirafan, Bahagian Pembangunan Modal Insan, Jabatan Perkhidmatan Awam Malaysia (JPA) atau melalui laman <http://www.interactive.jpa.gov.my/webinteraktif/frmMainIktiraf.asp>
- Calon-calon yang tidak dihubungi dalam tempoh enam (6) bulan daripada tarikh tutup iklan, adalah dianggap tidak berjaya.
- Sebarang pertanyaan boleh menghubungi nombor berikut :

Unit Pengambilan dan Penempatan di talian :
03-8313 8888 *sambungan* 21079, 21081,21083,
21084,21085,21041,21042 dan 21048

MAKLUMAT TEMU DUGA

Nama calon-calon yang berjaya dipanggil menghadiri temu duga akan dimaklumkan melalui dua kaedah iaitu:-

* Paparan di Laman Web Rasmi LHDNM (ruangan "Kerjaya");
dan

* Melalui Surat

Pemohon juga dinasihatkan sentiasa menyemak Laman Web Rasmi LHDNM untuk mengetahui sebarang perkembangan maklumat terkini berhubung tawaran jawatan berkenaan.